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1. Tartu Maarja Kogukonna Keskuse rajamise kiirendamise võimalikud strateegiad 

möödunud sotsiaalkaitseministri külaskäigu (11.10.2023) valguses. 

 

Kuulati: 

J. Rooba ja Tartu Maarja Tugikeskuse juhataja Helle Känd tegid veebruaris 2023 kirjaliku 

pöördumise viie ministeeriumi ja linnavalitsuse poole plaanist rajada Tartu Maarja 

Kogukonnakeskus. Selle tulemusel külastas kooli ja tugikeskust 11.10.2023 sotsiaalkaitseminister 

Signe Riisalo. Samuti olid kohal Tartu abilinnapea Mihkel Lees ja linnapea nõunik Martin Ottas.  

Kuidas tegutseda edasi, et maja ehitus muutuks riigi prioriteediks? Kust leida raha ehitamiseks? 

Linna poolt asi venib. Kuidas ehitusmaa kätte saada? 

A.Raam: Kas kuskil on analüüs, miks seda maja on vaja? 

J. Rooba: Lõuna- Eestis ei ole kohta, kus erivajadusega inimesed saaks sportida. Ei ole hooneid, 

kuhu puuetega  ratastoolis inimesed vabalt siseneda saaks. 

A. Raam: Analüüsis tuleks rihtida inimõiguste peale. Kaasama puuetega inimeste organisatsioonid. 

Majas peaks pakutama reha.teenuseid. Paluda abi lastefondilt. 

A. Kurs: Kogu Eesti võiks käe alla panna.  

J. Rooba: Kaasata rohkem katuseorganisatsoone.  

K. Treial: Majas peaks olema bassein, nii lastele, kui täiskasvanutele. Polikliiniku oma on väike. 

A. Kurs: Selle projekti toetuskirjad tuleks saata otse ministeeriumisse. Koopiad koolile. Euroopa 

Liidu toetused on tsüklitena. Meie ehitise toetus võiks sobida uude perioodi. 

A. Raam: EL keeruline raha saada. See ei saa olla ühe kooli algatus. Ilma linna toeta ei saa. Olulised 

on vajaduspõhised kirjad koos näidetega. 

P. Puusepp: Pikas perspektiivis  tuleks uuendada  

kogu Maarja kooli kompleks. Näitena Kammeri kool. 

J.Rooba: Kogukonna maja on neile, kes kooli lõpetavad. See maja on vaid osaliselt kooli toetav osa. 

Otseselt ainult kooli juurdeehitusena seda käsitleda ei saa.  

 

Otsustati: 

Tartu Maarja Kogukonna Keskuse rajamise vajadus paremini sõnastada. 



 

2. Tartu Maarja Kooli juurdeehituse plaani tutvustus ja arutelu, kuidas leida selleks rahalisi 

vahendeid. 

Kuulasime: 

J. Rooba tutvustas juurdeehitus vajadust, põhjuseid. Oluline on juurdeehitusega saada mõlemale 

lasteaia rühmale uued ruumid ja siis vabaneksid ruumid sellest koolile. Teisele korrusele tuleks 

värvivarjuteraapiaks ruum ja uus meditsiinikabinett. Pöördutud on linna poole. Linnavarade 

osakonna juhataja Kunnar Jürgenson kutsus kokku töönõupidamisega. Aselinnapead ja allüksuste 

juhid kiitsid koosolekul mõtte heaks. Küsimus on, kust rahalise vahendeid ehituseks leida. 

Linnavarade hinnangul läheks juurdeehitus maksma 1,3 miljonit. Kunnar Jürgenson lubas 

korraldada eskiisprojekti valmimise. Alumine korrus annab juurde 210m2, ülemine 160m2. On 

tehtud ettepanek pöörduda koos hoolekoguga ministeeriumi poole. Kui kõik läheb hästi, siis kõige 

varasem aeg võiks juurdeehituse valmimiseks olla august 2025.  

P. Puusepp: Tuleks minna linnavarasse. Selgitada, et aeg ja lapsed on muutunud. Paljud Tartu linna 

koolid on uue kuue saanud. Sellest peaks linnas rääkima.  

K. Treial: Koolis ei mahu ratastoolide ja kärudega liikuma. 

A. Raam: Haridusosakonnaga peab olema koostöö. Maarja kool peaks seal võetama prioriteediks. 

Erinevaid linnaosasid tuleks arvestada. Karlovas on juba uuendusi tehtud. 

J. Rooba: Sllel teemal võiks linnapeaga uuesti rääkima. 

 

Otsustati: 

Pöörduda uuesti linnavalitsusse, et paremini  põhjendada Maarja kooli juurdeehituse rahastamist 

esmajärjekorras. 

 

 

3. Lasteaiale logopeedi leidmine 

J. Rooba selgitas, et täitmata on terve koht, 0,4 lasteaias ja 0,6 koolis. 

A. Raam: Vaja on teha atraktiivne logopeedi tööle kutsumise teade st, milliseid erivõimalusi kool  

pakub. A.Raam lubas teavitamisega aidata. 

 Õpetajatele tuleb teha väljaõppeid. 

P. Puusepp: Praeguse palgaga logopeedi ei saa. 

A. Kurs: Kas linn üldse muretseb meie pärast? Lapsevanemad teevad erapöördumise, on 

koostamnisel kiri. 

J. Rooba: Teeme, aga kooliga koostöös. Rõhuda tuleb just lasteaia probleemile. Näidata, et oleme 

ise ka mitmelt poolt logopeedi otsinud. 

A.Raam: Aitan kuulutuse tekstiga, saatke meilile. Proovida logopeede kohapeale kutsuda paariks 

korraks nädalas. Pöörduda ka Eesti Logopeedide ühingusse. 

P. Puusepp: Kindlasti tuleks kuulutus panna ka CV keskusesse. 

 

Otsustati: Lapsevanemad saadavad linnale omapoolse kirja. Lisaks täiustatakse töökuulutust ja 

ettepanek panna see  üles ka CV keskusesse. Proovitakse leida logopeed, kes väljastpoolt kooli käib 

lastega tegelemas. 

 

 

4. 2024.a. eelarve eelnõust 

J. Rooba esitles Tartu Maarja kooli järgmise aasta  eelarvet ja järgmise aasta palgamuudatusi. 

Eelarves on eraldi rida kooli sünnipäeva tähistamiseks, 3600eur. 

 

Otsustati: 

Eelarve sisu ja uued palgamäärad  kuulati ära ning võeti teatavaks. Kooli sünnipäeva rahaline toetus 

ka „Hooandja“ poolt kiideti heaks. 

 



5.Vaba arutelu 

1. A. Raam andis teada, et tulemas on abiõpetajate kutsestandart. 

2. A. Raam märkis, et kooli hoovi peal on veelomp, mis takistab liikumist. Pime on nii väravate 

juures, kui kooli poole suunduvate teede peal. J.Rooba: selle probleemi pärast on juba linnavalitsuse 

poole pöördutud. 

 

3. J. Rooba teavitas linnavalitsuse otsusest tõsta mööda Puiestee tänavat kulgev sikk-sakk raudaed 

3-4 meetrit sissepoole kergliiklustee rajamiseks. 

 

Otsustati: 

Võtta kasutusele abinõud lombi likvideerimiseks, kooli juurde toovate teede ja väravate 

valgustamiseks.  
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